
Nasz Bóg jest wielki
Trójca Święta, Jedyny Bóg w trzech
Osobach.  Wielka  jest  tajemnica
Boga,  w  którego  wierzymy.  Ktoś
powiedział: O tyle żyjemy, o ile
znamy błogosławioną Trójcę. Ale co
to znaczy znać Trójcę Świętą. Na
ile jesteśmy w stanie ją poznać.
Nasz  Bóg  jest  tak  wielki  a  nam
udaje się poznać zaledwie cień Jego
wielkości. Ale nawet życie w cieniu
Boga, nawet na końcu tego cienia,
więcej  znaczy,  niż  życie,  które  całkowicie  wyklucza  Boże
istnienie  i  działanie  w  świecie.  Trzy  Osoby  Boskie  to
wewnętrzne życie jednego Boga. Jak słońce, które nieustannie
emituje ogromne ilości energii, tak miłość Pana Boga, bez
ustanku, przekazuje swą moc, zwłaszcza tym, którzy się na nią
otwierają. Moc Boża jednak nie jest nieokreśloną energią, jak
energia  słońca.  Jest  mocą  Boga  Ojca,  który  stwarza  i
podtrzymuje przy życiu swoje umiłowane stworzenia. Jest mocą
Pana Jezusa, naszego Zbawiciela i Odkupiciela, który wyrywa
nas  z  mocy  grzechu  i  szatana,  abyśmy  żyli  życiem  dzieci
Bożych.  To  przecież  Chrystus  dla  nas  ludzi  i  dla  naszego
zbawienia zstąpił z nieba, by być Bogiem z nami. Wreszcie, moc
Boża jest mocą Ducha Świętego, który mieszka w naszych sercach
i nas uświęca. Nasz Bóg jest bardzo wielki, Trzykroć Wielki,
choć spotykamy Go na każdym kroku; w Chlebie eucharystycznym,
w uśmiechu szczęśliwej mamy, i w śpiewie ptaka.
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